
 

 

 

 

 

Zevenbergen, 2 september 2021 

 

Beste gemeenteraadsleden en leden van de politieke partijen van de gemeente Moerdijk, 

Binnenkort staan jullie voor een belangrijke keuze voor wat betreft de binnensportlocaties in 

Zevenbergen. Op donderdag 2 september is er een (digitale) informatiebijeenkomst en op woensdag 

15 september 2021 is er een vergadering van de commissie infrastructuur. Vervolgens neemt op 30 

september de gemeenteraad een besluit over de locatie(s) voor de binnensport activiteiten binnen 

de gemeente Zevenbergen. 

Omdat we vanuit diverse hoeken vragen krijgen over onze visie op het geheel, willen we dit in de 

vorm van dit bericht nogmaals bij jullie onder de aandacht brengen. 

Een korte terugblik (wat ging er aan vooraf) 

In 2016 heeft Handbalvereniging Groene Ster contact gezocht met de gemeente Moerdijk. De reden 

waarvoor we destijds bij de gemeente hebben aangeklopt is tweeledig, te weten: 

1. de huidige accommodaties voldoen niet aan de eisen van vandaag de dag. Alle 

accommodaties hebben een grote onoverbrugbare achterstand in grootschalig onderhoud 

en zijn dus niet representatief en de accommodaties zijn niet veilig meer.  

2. de capaciteit is te weinig. We kunnen als verenigingen niet groeien, trainen met te veel 

teams in een te kleine ruimte, kunnen niet meer trainen om beter te worden en het plannen 

van wedstrijden is haast een onmogelijke klus geworden.  

Vanuit de Gemeente is toen aangegeven dat we niet alleen stonden en dat turnvereniging AZTV 

soortgelijke problemen kende. Op nadrukkelijk verzoek van de Gemeente Moerdijk heeft toen 

Handbalvereniging Groene Ster contact met de turnvereniging opgenomen en hebben we de 

afgelopen jaren heel intensief samengewerkt om te komen tot een plan voor een sporthal op onze 

buitenlocatie aan De Knip. Later in het traject is dansschool Tien Koevoet hierbij aangesloten.  

In deze periode is er veelvuldig contact geweest met de verschillende verenigingen, de Stadstafel, 

het basisonderwijs, Méér Moerdijk, Energiek Moerdijk en natuurlijk met de gemeente in het 

bijzonder. De resultaten van onze plannen zijn altijd positief ontvangen en konden rekenen op veel 

bijval. 

In die plannen hebben we altijd bewust gekozen voor twee nieuwe accommodaties. Waarvan er één 

op De Knip moest komen. Twee keer kleinschaligere is binnen onze visie beter dan één grootschalige. 

Het verminderd de druk op de woonomgeving, je hebt een back-up en we voorzien zowel het 

middelbare als het basisonderwijs van een moderne en veilige plaats om te sporten. Verder geeft het 

invulling aan de gewenste capaciteitsuitbreiding.  



Een belangrijk component binnen onze plannen op De Knip is altijd de verkeersveiligheid van het 

basisonderwijs geweest. In onze visie sport het basisonderwijs van een aantal scholen op De Knip. De 

loopafstanden van de kinderen zijn in kaart gebracht door ons en hieruit blijkt dat bij een keuze voor 

De Knip de kinderen het korte deelnemen in het verkeer. Hierdoor is het veiliger en hebben de 

kinderen meer tijd om te sporten.  

Verder voorzien onze plannen ruimschoots in Social Return, en het leek ons ook een mooie 

gelegenheid de hal te laten bouwen door bedrijven uit Zevenbergen en omstreken. We hebben 

inmiddels een mooie tekening ontvangen van onze plannen en ook de offerte (hoofdlijnen) is binnen. 

Zoals aangegeven hebben we onze plannen veelvuldig met de verschillende belanghebbenden 

besproken. De plannen zijn zelfs opgenomen als één van de varianten binnen de verschillende keuzes 

die gemaakt konden worden.  

Inmiddels heeft ook de raadswerkgroep zich over de verschillende varianten gebogen en een advies 

voorbereid.  

Bij het bekend worden van dit advies werden we eigenlijk best wel verrast. Er wordt een optie 

geadviseerd die volkomen nieuw was. We hebben toen een brief rechtstreeks aan de gemeenteraad 

geschreven. Aansluitend hierop volgde gelijk een gesprek met de raadswerkgroep. 

In dit gesprek is ons gevraagd, hoe we tegen het plan (advies) aankeken. En hoe men ons bij deze 

plannen kunnen betrekken. Wij hebben direct aangegeven dat we openstaan voor alles. Maar dat er 

vooral invulling gegeven moet worden aan onze opmerkingen waarmee we destijds bij de gemeente 

hebben aangeklopt. We hebben deze zaken nogmaals benoemd. 

Onze reactie op het advies 

Dat de keuze op de zogenaamde D-variant is gevallen verbaasd ons wel. Een optie die overigens 

prima past binnen onze plannen, maar deze optie kent door de fasering een behoorlijke vertragende 

factor. En juist die vertraging kunnen wij als consortium van Handbalvereniging Groene Ster, 

Turnvereniging AZTV en Dansschool Tien Koevoet niet gebruiken. We lopen hierdoor nog steeds vast. 

Ook de komende jaren! 

We realiseren ons dat we afhankelijk zijn van de gemeente, sterker nog we kunnen (maar willen ook) 

niet zonder de gemeente. Maar uiteindelijk beslist het college en de partijen die hier invulling aan 

geven. En daar hopen we eigenlijk op. We hopen dat de fasering uit het advies wordt gehaald. 

Wij zijn er namelijk nog steeds van overtuigd dat de plannen om op twee locaties direct een hal te 

bouwen de beste optie is. Uitstel is dus vanuit onze visie niet wenselijk en onnodig.  

Gefaseerde bouw geeft juist géén invulling aan het capaciteitsprobleem. Wanneer je de bezetting 

van De Borgh één op één overneemt, schiet je er niets mee op. Ook op het gebied van de 

maatvoering moeten we inleveren. De Borgh is groter. En daar sporten we al met teveel kinderen in 

één of meerdere zaaldelen. We gaan er voor wat betreft de capaciteit dus op achteruit. Zeker gezien 

de wens van het Markland College om de sporturen in de toekomst uit te bereiden.   

Verder vragen we ons af waarom er gewacht moet worden op de woningbouwplannen? En hoe lang 

duren deze wel niet? Uit ervaring kunnen we spreken dat dit niet binnen nu en 5 jaar is geregeld. 

Wanneer je bij het bouwen rekening houdt met een mogelijke uitbreiding kan je hier prima op 

inspelen. Wij denken zelfs dat het hebben van goede voorzieningen juist een bijdrage levert aan “het 

graag in Zevenbergen willen wonen”. Als je nu op basis van faciliteiten op het gebied van binnensport 

moet bepalen of je hier wilt wonen, dan wordt dit een dikke NEE misschien wel.  



Wat moet er volgens ons gebeuren! 

Wij willen de commissie verzoeken om af te zien van een gefaseerde bouw. En direct te kiezen voor 

de bouw van twee nieuwe sportaccommodaties. Alleen zo kan invulling geven worden aan het 

oplossen van de problematiek van vandaag de dag. Het zou fijn zijn wanneer de werkgroep het 

advies aanpast en de B2 variant verder uitwerkt en adviseert aan het college.  

We worden hierin ook ondersteund door de verschillende partijen. Hetgeen is terug te lezen op 

pagina 21 van de notitie d.d. 15 juli 2021.  

Uiteindelijk zou de gemeenteraad het nieuwe advies van de commissie overnemen in de vorm van 

een gemeentelijk besluit omtrent de locaties. 

Is het niet mooi, dat een idee uit de gemeenschap wordt omgezet in werkelijkheid……… Samen is het 

toverwoord van vandaag de dag en hiermee worden we ook overladen met banners en op Social 

Media vanuit de gemeente. Laten we het dan ook samen regelen nu!! 

Wij hopen jullie hiermee voldoende informatie te hebben gegeven om een goed besluit te kunnen 

nemen.  

Met vriendelijke groet, 

Handbalvereniging Groene Ster 

Turnvereniging AZTV 

Tien Koevoet Dancemasters 

 

 

 

 

 

                            


